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SLOVO đVODEM 
 
V§ģen² spoluobļan®,  
 
dost§v§ se k V§m prvn² letoġn² vyd§n² TĨnskĨch listŢ, ve kter®m m§me shrnut² od konce roku 2018. Pokud 

chcete bĨt o vġech dŢleģitĨch vŊcech informov§ni, m§te moģnost formou emailu nebo prostŚednictv²m sms. 

Registraci provedete na obecn²m ¼ŚadŊ a informace jsou na naġich str§nk§ch www.tynnadbecvou.cz nebo 

osobnŊ v kancel§Śi obecn²ho ¼Śadu. Je k dispozici takt®ģ aplikace pro chytr® telefony ZlepġemeĻesko, kterou si 

m§te moģnost st§hnout.  

V kvŊtnu zaļala dlouho pŚipravovan§ a oļek§van§ kompletn² rekonstrukce silnice II/437 Lipn²k nad Beļvou pŚes 

TĨn nad Beļvou aģ po hranice Zl²nsk®ho kraje. V letoġn²m roce stavba skonļ² u kŚiģovatky k ZD Podhrad². 

V n§sleduj²c²m roce, jakmile se n§m podaŚ² udŊlat veġkerou projektovou dokumentaci inģenĨrskĨch s²t² v ulici 

Lipnick§ a Z§horsk§, by stavba mŊla pokraļovat i pŚes naġ² obec. MŊjte trpŊlivost a vĨdrģ s napl§novanĨmi 

obj²zdnĨmi trasami a dbejme zvĨġen® opatrnosti. 

Na konci kvŊtna, kdy n§m pŚ²roda dopŚ§la vydatnŊjġ² deġtŊ, naġi obec zas§hly drobn® povodnŊ, kde se Śeka 

Beļva dostala ze bŚehŢ a zatopila oblast lesoparku a pozemky pod Zahradami a chaty pod ZD. DŊkuji 

profesion§ln²m HasiļŢm za podporu a pomoc, dŊkuji m²stn² z§sahov® jednotce obce TĨn nad Beļvou a z§sahov® 

jednotce Lhota, Nov® dvory a Lipn²k nad Beļvou, kteŚ² se ¼ļastnili jak noļn²ch z§sahŢ a pytlov§n² pytlŢ s p²skem, 

tak n§sledn® odļerp§v§n² vytvoŚen® laguny. DŊkuji i vġem z¼ļastnŊnĨm rodin§m a jednotlivcŢm, pŚi pomoci a 

obļerstven² zasahuj²c²ch hasiļŢ v noļn²ch hodin§ch. 

 

OdpoļiŔte si vġichni v obdob² l®ta a pl§novanĨch dovolenĨch a naļerpejte energii. 

 
Ing. Anton²n Ryġ§nek ï starosta obce TĨn nad Beļvou 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KVŊTNOVć POVODEŔ 

http://www.tynnadbecvou.cz/
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đKLID NEBEZPEļN£HO ODPADU                                   ļISTŊNĊ VĨPUSTI KANALIZACE 

 
 

VeĢkerĩ velkoobjemovĩ odpad, elektroodpad apod. lze vyv§Ĥet do Sbŋrn®ho dvora Lipn²k nad BeĽvou. 
 

 



 
 

VeĢker® informace k j²zdn²m ś§dţm autobusţ a k uzav²rce komunikace Lipn²k nad BeĽvou ð Tĩn nad 
BeĽvou najdete na str§nk§ch obce www.tynnadbecvou.cz ð ¼vodn² str§nka ð odkaz ăDlouhodob§ 

uzav²rka komunikace Lipn²k nad BeĽvou ð Tĩn nad BeĽvouò. 

 
KONTAKTY NA OBECNĊ đŚAD TĨN NAD BEļVOU 

 
 
Ing. Anton²n RyĢ§nek 
Starosta obce 
Tel: 792 308 986 
E-mail: starosta@tynnadbecvou.cz 
 
Marek Sazima  
M²stostarosta obce 
Tel: 608 477 339 
E-mail: mistostarosta@tynnadbecvou.cz  
   
Zdeŕka Mikul²kov§  
Administrativn² pracovnice 
Tel: 581 797 077 
 
Jindśich ViliĢ 
Velitel z§sahov® jednotky SDH obce TĨn n.B. 
Tel: 605 408 768 
E-mail: JindrichVilis@seznam.cz  
       

       Ing. Lenka MoĤ²Ģkov§ 
       Đļetn², spr§vce rozpoļtu 
       Tel: 581 797 077 
        E-mail: lenka.moziskova@tynnadbecvou.cz  
 
        E-mail Obecn² ¼śad podatelna: 
        obec@tynnadbecvou.cz 
 
        Datov§ chr§nka: 
        77ibvpt 
 
        đśedn² hodiny Ođ: 
        PondŊl² a StŚeda    8:00 ï 11:00, 13:00 ï 17:00 
        ĐterĨ a Ļtvrtek 8:00 ï 11:00, 13:00 ï 15:00  
 
        Otev²rac² doba PoĢty v Tĩnŋ nad BeĽvou: 
        PondŊl²              8:00 ï 10:00, 16:00 ï 17:00 
        ĐterĨ ï P§tek 8:00 ï 10:00, 15:00 ï 16:00 

 

 

MOģNOSTI  PLATBY  POPLATKŢ 
 
V hotovosti a i NOVŊ PLATEBNĊ KARTOU v kancel§Śi OĐ TĨn nad Beļvou v ¼Śedn² dny PO a ST v dobŊ 8:00 -
11:00 h.,13:00 ï 17:00 h. a Đt a ĻT v dobŊ  8:00 ï 11:00 h. 
Poġtovn² pouk§zkou nebo pŚevodem na ¼ļet obce TĨn nad Beļvou vedenĨm u: 
KOMERļNĊ BANKY a.s. 
Ļ²slo ¼ļtu: 29729831 / 0100 
Variabiln² symbol: Ľ²slo popisn®/evidenĽn²  
SpecifickĨ symbol: rok, za kterĩ plat²te (2019)  
PŚi bezhotovostn² platbŊ, lze poplatky seļ²st dohromady a uhradit jedn²m platebn²m pŚ²kazem.
 

 
 

VĨSLEDKY VOLEB DO EVROPSK£HO PARLAMENTU  
 
Volby do Evropsk®ho parlamentu se uskuteļnily v obci TĨn nad Beļvou v jednom volebn²m okrsku ve dvou 
dnech, a to v p§tek 24. kvŊtna a v sobotu 25. kvŊtna ve volebn² m²stnosti v Muzeu BedŚicha Smetany.   
Đļast voliļŢ v obci byla pŚibliģnŊ  30 % a bylo odevzd§no 202 platnĨch hlasŢ. Nejv²ce hlasŢ v obci z²skala strana 
ANO 2011. Podle poļtu z²skanĨch hlasŢ v obci n§sledovaly postupnŊ tyto volebn² strany ï  SPD;       KDU ï ĻSL; 
ODS; Komunistick§ strana Ļech a Moravy; Koalice STAN, TOP 09; Ļesk§ pir§tsk§ strana; ĻSSD; Moravsk® 
zemsk® hnut²; HLAS; Koalice  Svobodn², RĻ; ANO, vytrol²me europarlament; Koalice Soukromn²ci, NEZ;  Klub  
angaģovanĨch  nestran²kŢ;   Strana  nez§vislosti  ĻR;   Koalice  Rozumn², ND;  Evropa  spoleļnŊ  a  
Alternativa pro Ļesk. rep. 2017. 

http://www.tynnadbecvou.cz/
mailto:starosta@tynnadbecvou.cz
mailto:JindrichVilis@seznam.cz
mailto:obec@tynnadbecvou.cz


 
POSKYTNUTĊ PROGRAMOVĨCH DOTACĊ ð GRANTŢ V ROCE 2019 

 
Zastupitelstvo obce TĨn nad Beļvou schv§lilo na sv®m 4. zased§n² dne 27. kvŊtna 2019 rozdŊlen² finanļn²ch 
prostŚedkŢ v grantov®m Ś²zen² na projekty ve tŚech oblastech: kultura, sport, z§jmov§ ļinnost. V soci§ln² oblasti 
nebyly rozdŊleny finanļn² prostŚedky. Vġechny ļ§stky jsou uvedeny v tis²c²ch Kļ. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

POTŚEBN£ A ZVELEBUJĊCĊ ļINNOSTI V OBCI 
 

Hned zjara jsme zaļali dŊlat poŚ§dek v naġ² vesnici, aby se n§m zde dobŚe ģilo.  
PosedŊli jsme si s dŚ²ve narozenĨmi, kde jsme si vymŊnili spousty zaj²mavĨch n§zorŢ a to ģe V§m z§leģ² na naġ² 
vesnici. N§slednŊ jsme do naġeho ģivota pŚiv²tali i ty nejbliģġ² narozen®. Ļek§ n§s v letoġn²m roce opravdu hodnŊ 
zaj²mavĨch kulturn²ch akc². Dotknou se n§s i akce spojen® s investicemi v naġem okol² a naġ² vesnic². 
 

V zimn²ch mŊs²c²ch n§s potr§pil n§ġ vodovodn² Śad, kde jsme 
opravovali praskl® potrub². Vyļistily jsme n§nosy na vĨpusti 
kanalizace na okraji obce a zajistili odtok deġŠov® vody. 
 
 
 
 
 
Ukl²z²me kolem 
prostoru 
obecn²ho ¼Śadu 
a na pŚilehlĨch 
pozemc²ch. 
 
 
 
 

 
 

Ev.Ľ²slo ģ a d a t e l P r o j e k t G r a n t 

Oblast podpory ð KULTURA                                                                                       

K - 01 SRPĠ  Slet ļarodŊjnic 1,5 

K - 02 SRPĠ Z§jezd do Divadla pro dŊti ġkoly a ġkolky  4 

K - 04 SRPĠ DŊtskĨ karneval 3 
K - 05 MS Podhrad² Den dŊt² ï mŊs²c myslivosti 8 

K - 06 TJ Sokol StavŊn² a k§cen² m§je 4 

K - 07 MHJ HS Z§zem² pro spoleļensk® akce 9 

                                                                                                                                         29,5 

Oblast podpory - SPORT 

ST - 01 TJ Sokol Sportovn² ļinnost TJ 5 

ST - 02 TJ Sokol TĨnsk® hody 2,5 

ST - 03 Kavkov§ Libuġe N§kup cviļebn²ch pomŢcek 2 

                                                                                                                                              9,5 

Oblast podpory:  ZćJMOVć  ļINNOST 

Z - 01 MS Podhrad² Krouģek mladĨch pŚ§tel pŚ²rody  7 

Z - 02 MHJ HS N§kup technickĨch prostŚedkŢ na poģ§rn² 
sport pro mlad® hasiļe 

8 

Z - 03 MHJ HS Celoroļn² podpora mladĨch hasiļŢ 6 

Z - 04 MHJ HS V²t§n² pr§zdnin 5 

                                                                                                                                              26 

CELK GRANTY                                                                                                                    65                     



 
Ihned s pŚ²chodem jara probŊhla akce rizikov®ho a bezpeļnostn²ho proŚezu prostoru n§vsi a pŚilehl®ho okol², kde 
bezpeļnostn² riziko bylo jiģ natolik velk®, ģe nebylo radno nic odkl§dat. 

 
Uklidili jsme a vyvezli na skl§dku nŊkolik tun nebezpeļn®ho 
odpadu po hromadŊ, kter§ se nŊkolik let nach§zela v tŊsn® 
bl²zkosti naġ² obce a frekventovan® cyklostezky ï bylo zde jiģ 
i upozornŊn² ze ģivotn²ho prostŚed² na odpad, kterĨ byl 
v tomto prostoru p§len. 

 
Nov® sbŊrn® m²sto pro vŊtve jsme udŊlali pod toļnou cca 50m smŊrem k BeļvŊ. 
 
Z¼ļastnili jsme se celorepublikov® akce ukliŅme Ļesko ï ukliŅme TĨn nad Beļvou, kde jsme opŊt vyvezli 
nesļetnŊ tun a mnoģstv² odpadu a nebezpeļn®ho odpadu na skl§dky k tomu urļen® 
 

 
V Ċ T ć N Ċ   O B ļ ć N K Ţ

Slavnostn² uv²t§n² novĨch obļ§nkŢ 
obce TĨn nad Beļvou narozenĨch v 
obdob² bŚezen 2018 - ¼nor 2019 se 
uskuteļnilo v sobotu 13. dubna 2019 v 
Muzeu BedŚicha Smetany. PŚiv²t§n² 
rodiļŢ s dŊtmi se ujala pŚedsedkynŊ 
komise soci§ln², zdravotn² a kulturn² 
rady obce Ing. Martina Zdr§halov§. 
N§slednŊ pŚedala slovo panu 
starostovi Ing. Anton²nu Ryġ§nkovi, 
kterĨ dŊti slavnostnŊ uvedl mezi 
obļany naġ² obce. Nov® obļ§nky 
pŚiv²taly vystoupen²m tak® dŊti z MĠ a 
ZĠ TĨn nad Beļvou. Po podpisu do 
pamŊtn² knihy rodiļe obdrģeli kytiļku, 
pamŊtn² list a dŊti d§rek.  

Dne 13. dubna 2019 se ofici§lnŊ staly obļany TĨna nad Beļvou tyto dŊti:  
Anna Charamzov§, Daniel Refaat, KryĢtof P®rez, Josef ġanta, Prokop Jemelka a ġimon Hubka  

Pśejeme jim pevn® zdrav², Ģtŋst² a spokojenost v Ĥivotŋ.                   

Komise soci§ln², zdravotn² a kulturn² rady obce


